



Welcome to Taipei International Club

台北市迎新會

Exploration Group Movie experience at the Cloud Gate Theatre Friday September 20, 2019



On September 20th, we have a limited number of seats available for the World Premier of the Cloud Gate movie Pine Smoke. Filmed in the rice fields of eastern Taiwan, it is a unique film experience. The dance title, Pine Smoke references the smoke produced by burning pine logs to create calligraphy ink. Dancers are brushes and create a beautiful dance.

Mr. Lin Hwai-min, Cloud Gate founder and longtime artistic Director has said this dance about calligraphy and painting is his favorite creative piece. Part of a trilogy, it was given a new name to highlight the special place it has in the Cloud Gate repertoire.

Guests should arrive between 2:30 and 3:00, when the event will begin. There will be a reception immediately after the movie, ending by 6:00pm.

We will arrange a shuttle bus from the Tamsui MRT exit 2, at a nominal cost to bring us to Cloud Gate. There will be regularly scheduled buses to take everyone back to the Tamsui MRT station. There will not be space for private vehicles to park during the film.

We regret our tickets are limited and we will not be able to fill all requests. guests will not be able to be accommodated to this event. Shuttle bus time and details will follow.

Warm regards,
Olivia, Carol and Alison

林懷民先生特選以書法美學入舞的『松煙』，向書法之鄉的池上朋友致意。古人焚松取煙製墨，『松煙』從這個典故出發，渲染墨分五色，百頃稻浪為景，舞者的絲綢褲裙迎風飄逸，是大師最滿意的作品之一。公視表演廳克服萬難將和大自然融合在一起的池上版『松煙』錄製下來並舉辦世界首映。

首映會入場時間於 9 月 20 日下午 2:30-3:00 之間開始，片長 80 分鐘，首映會後將有茶敘，若您同時參加茶敘，整個活動將在 6:00 結束。

我們將集合在淡水捷運站二號出口，主辦單位非常貼心的備有接駁車帶我們去雲門，必須提醒的事，當天因賓客眾多，無法提供停車位，請勿自行開車前往。同時，因為活動特殊，我們只能與迎新會員分享。

我們非常榮幸地能受邀並取得了 40 個位置，機會難得，歡迎大家踴躍報名參加。但因位置有限，不克前來欣賞首映會的姐妹們，9 月 21 日晚上公視頻道會完整播出，您坐在客廳就好，公視表演廳帶您去池上！